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PROTOKÓŁ NR XXXV/17 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 24 lipca 2017 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    25 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XXXV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XXXV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

6. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

a) określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części, łącznie 

 z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania                      

od ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w pieczy zastępczej; 

b) wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski mienia Skarbu Państwa – 

nieruchomości położonej w Aleksandrowie Łódzkim oznaczonej jako działka 

ewidencyjna nr 170/2; 

c) pozbawienia części drogi Nr 5138E zlokalizowanej na działce nr ewid. 406                          

obr. Chociszew, gm. Parzęczew kategorii drogi powiatowej; 

d)  zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk A; 

e) zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia                    

2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego 

na lata  2017-2028. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

8. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Oświadczenia i wnioski radnych. 

11. Zamknięcie obrad XXXV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Sławomierz Janiszewski otworzył XXXV 

sesję Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1402. Przekazał, że sesja została zwołana na wniosek 

Zarządu Powiatu Zgierskiego zgodnie z art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.                         

o samorządzie powiatowym.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz pozostałych gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. 2 

Wiceprzewodniczący Rady oświadczył, iż w dniu 21 lipca 2017 r. Zarząd Powiatu 

Zgierskiego przekazał: 

1) projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 

- druk B z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad XXXV sesji; 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zgierskiego na lata 2017-2028 po autopoprawkach zatwierdzonych przez Zarząd 

w dniu 21 lipca 2017 r.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego                  

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                  

– druk B. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosował     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. Wydruk                             

z głosowania nr 1 stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXXV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XXXV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

6. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

a) określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części, łącznie 

 z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania                    

od ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w pieczy zastępczej; 

b) wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski mienia Skarbu Państwa – 

nieruchomości położonej w Aleksandrowie Łódzkim oznaczonej jako działka 

ewidencyjna nr 170/2; 

c) pozbawienia części drogi Nr 5138E zlokalizowanej na działce nr ewid. 406                             

obr. Chociszew, gm. Parzęczew kategorii drogi powiatowej; 

d)  zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk A; 

e) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk B; 

f) zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia                  

2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego                   

na lata  2017-2028 – po autopoprawkach. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

8. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Oświadczenia i wnioski radnych. 

11. Zamknięcie obrad XXXV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
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Ad. 3 

Uwag do protokołu z XXXIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXIV sesji.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła. Wydruk z głosowania nr 2 stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

    

Ad. 4 

Radny Witold Kosmowski podniósł sprawę rozpoczętej inwestycji - przebudowa chodnika                  

w Tymiance. Na stronie internetowej urzędu jest otwarcie ofert, natomiast radnego martwi to, 

że nie znalazł nigdzie przetargu na przeniesienie linii telefonicznej. Zrobienie nowego 

odcinka chodnika, gdzie zostaną stare słupy, które mamy przenieść poza, to spowodują że raz 

wydane pieniądze na ten chodnik, za chwilę wjedzie sprzęt, który będzie musiał wywiercić 

nowe słupy, albo rozkopać i pociągnąć okablowanie telefoniczne oraz wyrwać stare słupy. 

Nie widzi tu logiki. W związku z tym zapytał, czy będzie także ten odcinek przebudowywany, 

czyli to łącze telekomunikacyjne w tym roku, czy nie. 

 

Radny Rafał Mamiński prosił, aby w Zgierzu na ul. Szczawińskiej pod mostem oprócz 

odwodnienia sprawdzić jeszcze synchronizację świateł. Tam od strony Rudunek                     

w godzinach porannych tworzą się gigantyczne korki.   
 
Radny Michał Pieruń powiedział, że jest przewidziany w tym roku do wykonania projekt 

przebudowy skrzyżowania ul. Gałczyńskiego i ul. Parzęczewskiej w Zgierzu. On jest trochę 

okrojony w stosunku do tego, który był pierwotnie kilka lat temu przygotowany, ale radny 

rozumie, że tych środków finansowych nie jest za dużo. Radny pozwolił sobie prosić                          

o spotkanie z projektantem i o wytyczne do projektu. I w tych wytycznych - uważa to za 

niedopatrzenie - nie ma przewidzianego odwodnienia skrzyżowania. Jest przewidziane 

odwodnienie chodnika przed Spółdzielnią Mieszkaniową - nie wiedzieć czemu, bo tam akurat 

woda nie stoi, wie bo codzienne tam jest, nawet kilka razy dziennie. Natomiast po każdej 

ulewie skrzyżowanie jest po prostu zalane, ale nie od strony Spółdzielni, tylko od strony 

Szpitala Wojewódzkiego. Mało tego, woda się tam przelewa zalewając niskie kondygnacje. 

Oczywiście była taka propozycja, żeby podjechać tam z komisją i ocenić, ale radny nie czuje 

się uprawniony, bo nie ma stosownych dokumentów projektanckich. Poza tym przejechanie 

tam w suchą pogodę, to nic nie zmienia, zachęcał, żeby obejrzał to ktoś, jak woda płynie. 

Tam udrożnienie, czy budowa nowych wpustów nic nie da, dlatego że jest tak duża ilość 

wody i takie ciśnienie, że tam w promieniu stu metrów, dekle studzienek kanalizacyjnych,    

nie deszczowych wpustów, po prostu strzelają na metr w górę, co świadczy o tym, że jest                    

po prostu za mały przekrój. Jeśli już ma być okrojone trochę przebudowanie tego 

skrzyżowania, żeby to zrobić rzetelnie, żeby to rozwiązało też ten bardzo podstawowy 

problem.   

 
Radny Dominik Gabrysiak przekazał, że na poprzedniej sesji złożył interpelacje i nie dostał 

odpowiedzi. To znaczy, to co dostał, to nie jest odpowiedzią na zadane pytania. Bardzo prosił, 

żeby mu tej odpowiedzi udzielić i to nie za dwa tygodnie. Członek Zarządu Wojciech Brzeski 

powiedział, że radny ma jeszcze raz je złożyć - czy nie szkoda papieru. One są na BIPie,                   

więc proponuje komuś, kto będzie przygotowywał odpowiedź, wydrukować sobie i odnieść 

się do pytań po prostu. Radny miał także prośbę, żeby na tych odpowiedziach na interpelacje 

mógł się podpisać ktoś, kto je sporządza. Nie wie, czy mieć pretensje do Członka Zarządu 

Wojciecha Brzeskiego, że się pod tym podpisał, bo to co radny dostał to jest po prostu 

niepoważne.  
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Radny Zbigniew Antczak nawiązał do odpowiedzi na interpelację dotyczącą inwestycji na                           

ul. Piłsudskiego w Zgierzu. Chciałby, aby Starosta udzielił odpowiedzi, czy przebudowa 

chodnika i wbudowanie tych dwóch wpustów przy ul. Andrzeja, to odbędzie się w roku 2017, 

czy też nie przewiduje Starosta tego wykonania. Otrzymał odpowiedź, że dokumentacja na 

wpusty będzie opracowana dopiero w październiku tego roku, to nie widzi czasu, żeby 

zrealizować to przed końcem roku. Także odnośnie przebudowy chodnika otrzymał 

informację, że on będzie wykonany jak będzie zawarta umowa z wykonawcą - radny dziękuje 

za taką wyczerpującą odpowiedź. 

 

Radny Adam Bączyk zapytał o przewidywalny termin zakończenia prac na                                        

ul. Śniechowskiego w Zgierzu. W tej chwili jest bardzo problematyczny dojazd do Szpitala 

Boruty i do pacjentów w tej okolicy.  

 

Ad. 5  

Nie zabierały głosu osoby niebędące radnymi. 

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na XXXV sesję stanowią załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad. 6a)  

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub 

części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 

odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w pieczy 

zastępczej stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Brzeski przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetowo-Finansowej 

do projektu uchwały.  

  

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXV/383/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 lipca 2017 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

umorzenia w całości lub części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia 

na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej                       

w pieczy zastępczej stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 3 stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 16b) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski mienia 

Skarbu Państwa – nieruchomości położonej w Aleksandrowie Łódzkim oznaczonej jako 

działka ewidencyjna nr 170/2 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej 

do projektu uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXV/384/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 lipca 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat 

Zgierski mienia Skarbu Państwa – nieruchomości położonej w Aleksandrowie Łódzkim 

oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 170/2 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Wydruk 

z głosowania nr 4 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 6c) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia części drogi Nr 5138E zlokalizowanej na działce                      

nr ewid. 406 obr. Chociszew, gm. Parzęczew kategorii drogi powiatowej stanowi załącznik         

nr 13 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej 

do projektu uchwały.  

  

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXV/385/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 lipca 2017 r. w sprawie pozbawienia części drogi Nr 5138E 

zlokalizowanej na działce nr ewid. 406 obr. Chociszew, gm. Parzęczew kategorii drogi 

powiatowej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 5 stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 6d) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                              

– druk A stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej 

do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    4 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXV/386/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 lipca 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2017 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 7 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Ad. 6e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                              

– druk B stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej 

do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    4 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXV/387/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 lipca 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2017 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 8 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 

Ad. 6f) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego                       

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2017-2028 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego                       

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2017-2028 po autopoprawkach przyjętych przez Zarząd w dniu                             

21 lipca 2017 r. stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. W imieniu Zarządu Powiatu zgłosiła autopoprawkę, 

aby w załączniku nr 3 do uchwały w pkt 4 zapis (brak ofert w dwóch, kolejnych przetargach 

na udzielenie zamówienia)” zastąpić zapisem „(brak ofert w jednym przetargu na udzielenie 

zamówienia)”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej 

do projektu uchwały. 

 

Radny Krzysztof Łebedowski zapytał, czy nie można planować budżetu bardziej realnie. 

Rozumie, że inwestycje, ale wynagrodzenia to wiemy jakie są, wiemy czy będą podwyżki, 

czy nie. Żeby tutaj nie dochodziło do takich sytuacji, że brakuje nam środków na 

wynagrodzenia i musimy przesuwać pieniądze. Dlaczego to tak się dzieje, dlaczego te 

wynagrodzenia nie są tak dokładnie, przy planowaniu budżetu, uwzględnione. Skarbnik 

mówiła, żeby wprowadzić inwestycje, ale w ocenie radnego wynagrodzenia to raczej są 

rzeczy, które powinny być zaplanowane nie patrząc na inwestycje, bo to są tzw. stałe wydatki.  

 

Skarbnik zobowiązała się, że budżet 2018 roku będzie bardzo precyzyjny.  
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Starosta w uzupełnieniu dodał, że na początku dysponujemy określoną kwotą środków 

finansowych. Wiadomo, jaki jest proces inwestycyjny, jak długo on trwa. To same 

zamówienia publiczne, to często nie mamy wykonawców, musimy powtarzać te przetargi. 

Celowo są zaniżane pewne wydatki po to, żeby wprowadzić jak najwięcej inwestycji od 

początku roku. I stąd też są te niedobory. Zdajemy sobie sprawę, że jest np. nadwyżka 

budżetowa, czy też mamy jakieś środki zaoszczędzone i możemy to uzupełnić. Dlatego też 

jest to robione nie bez jakiegoś przemyślenia czy też niedopatrzenia Pani Skarbnik, tylko jest 

to poniekąd zaplanowane, żeby te środki, które możemy później wydać, wydać po prostu jak 

najpóźniej. Gdybyśmy mieli określoną ilość środków finansowych odpowiednio dużą,                  

to oczywiście na pewno by to planowanie było precyzyjne i można by było określić te 

wydatki stuprocentowo.    

 

Radny Krzysztof Łebedowski nie zgodził się ze Starostą. Radni zgłaszają interpelacje, 

oczekują inwestycji, a Starosta mówi, że inwestycje są planowane, żeby jak najwięcej ich 

wprowadzić. Nie może być tak, że planujemy dużo inwestycji, a później wedle uznania 

Zarządu zdejmujemy sobie inwestycje, tylko dlatego że zostawiamy sobie te, które 

najbardziej nam pasują. Radny uważał, że takie rzeczy jak wynagrodzenia powiat musi 

zagwarantować na wypłatę wynagrodzeń dla nauczycieli. I tutaj nie ma mowy o jakimś tam 

forsowaniu, bo to nie jest jakaś gra, żeby sobie tutaj budżetem żonglować, tylko np. droga                   

w Maszkowicach najpierw zaplanowana, została zniesiona i w tym roku nie będzie 

realizowana. Nawet nie wie, kiedy ten chodnik będzie realizowany, bo póki co, to jeszcze 

nawet szpadel tam nie jest wbity i nie widzi, żeby coś działo się w tym temacie. Także takie 

rzeczy jak wynagrodzenia, to powinno się planować dobrze, bo co by było w przypadku 

gdyby się powiat przeinwestował i nie byłoby na wynagrodzenia. Radny nie rozumie jakby 

dalej to wyglądało.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawkami. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    5 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXV/388/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 lipca 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2017-2028 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Wydruk z głosowania nr 9 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

stanowi załącznik nr 26 do protokołu.    

 

Ad. 8 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonywaniu uchwał Rady  

w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 9  

Starosta odniósł się do interpelacji: 

Radnego Witolda Kosmowskiego 

Uspokoił radnego. Słupy będą przesunięte przed położeniem chodnika.  

Radnego Rafała Mamińskiego 

Przyjrzymy się funkcjonowaniu tej sygnalizacji świetlnej.  

Radnego Zbigniewa Antczaka 

Zapewnił, że zarówno chodnik przy ul. Piłsudskiego po jednej stronie, jak i to odwodnienie 

przy ul. Andrzeja będą wykonane w tym roku.  
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Radnego Michała Pierunia 

Podziękował za uwagę odnośnie odwodnienia skrzyżowania ulic Gałczyńskiego                                      

i Parzęczewskiej w Zgierzu. Temat zostanie przeanalizowany, będzie spotkanie                                 

z projektantem, żeby ewentualnie może rozszerzyć to odwodnienie, żeby nie było problemu 

na przyszłość.  

Radnego Adama Bączyka 

Wystąpimy do Prezydenta Miasta Zgierza z zapytaniem, kiedy inwestycja                                         

na ul. Śniechowskiego zostanie zakończona, bo takiej wiedzy nie mamy.  

 

Radny Witold Kosmowski dopytywał, czy powiat będzie odpowiedzialny za przeniesienie 

tych słupów. Podniósł ten temat, ponieważ zauważył przetarg na budowę chodnika, a nie ma 

nic odnośnie słupów. Rozumie, że mimo to że robimy dwa odcinki, a pośrodku tego chodnika 

nie wymieniamy, to i tak słupy będą przebudowane na całym odcinku drogi od torów 

kolejowych aż co najmniej do zakrętu i rozgałęzienia dróg powiatowych.  

 

Starosta odpowiedział, że tak jak mówił, będzie sieć telekomunikacyjna przebudowana. 

Środki zabezpieczyliśmy na poprzedniej sesji. Także to zadanie jest oczywiście 

uwzględnione.  

 

Ad. 10 

Radny Dominik Gabrysiak chciał wiedzieć, czy i kiedy dostanie odpowiedzi na złożone 

interpelacje.   

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski oznajmił, że tak jak powiedział na komisji, odpowiedzi na 

interpelacje radny dostał, takie jakie dostał. Że radnego nie satysfakcjonują, to na to on nie ma 

wpływu i jeżeli ponownie radny złoży zapytanie, wskaże co należy doprecyzować, to otrzyma 

ponownie odpowiedź.  

 

Zdaniem radnego Michała Pilarskiego członek Zarządu Wojciech Brzeski najwyraźniej nie 

przeczytał tego, co podpisał, bo odpowiedzi na pytania radnego Gabrysiaka są rzeczywiście 

nie na temat. W związku z tym prosił Starostę o przypilnowanie ludzi, którzy odpowiadają na 

interpelacje, bo też kilka takich miał. Umiejętność czytania ze zrozumieniem, to jest 

elementarna wiedza szkoły podstawowej, tak mniej więcej w trzeciej klasie.  

 

Radny Krzysztof Łebedowski złożył wniosek, żeby Zarząd Powiatu Zgierskiego dołożył 

należytej staranności przy odpowiadaniu na interpelacje. Należytej staranności – to radny ma 

na myśli: przeczytanie, porozmawianie z osobami w danym wydziale zanim udzielimy 

odpowiedź. Radny też miał kilka takich odpowiedzi, które go nie satysfakcjonowały, 

ponieważ były nie na temat i to wielokrotnie zwracał. „Równie dobrze tutaj Panie Starosto 

Brzeski, gdyby na interpelację - nie wiem - napisać przepis na placek drożdżowy, to też 

można by to zatwierdzić, że to jest odpowiedź na interpelację. I też radny byłby  

niezadowolony. Także wydaje mi się, że tutaj powinniście państwo w Zarządzie nie 

lekceważyć nas radnych, a dołożyć należytej staranności przy udzielaniu odpowiedzi na 

interpelacje, bo my radni chcemy wiedzieć.” 

 

Ad. 11 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

obrad XXXV sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1437. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała  


